:الوصف



شريحتان بيضاويتان الماس طحن كتلة لإزالة الايبوكسي

كتلة طحن الماس. لدينا هذا النوع من طحن Husqvarna ريدي Husqvarna أو طاحونة نظام القفل.

كتلة طحن الماس. أنواع مختلفة من المعادن السندات لمختلف صلابة الكلمة ملموسة. واحد أو شرائح مزدوجة على حد سواء المتاحة.

:مواصفات

غيما يلي المواصفات العادية كتلة طحن الماس

اسم:	كتلة طحن الماس		
יִּיבּבָּא:	شرائح بيضاوية مزدوجة		
:الجزء الحصى	16-270 # الخ.		
:جودة	الجودة القياسية الدولية		
مواد:	مسحوق الماس والمعادن		
:تطبيق	أرضيات خرسانية وتيرازو وحجر		
Connection:	هو جين تاوسكفارنا ريدي لوك ريدي قفل Scanmaskin أو		
:آلة	هوسكفارنا أو ماسك ماسك آلة طحن كونيتينج سريعة		

بوند لينة جدا ، بوند لينة ، بوند المتوسطة ، بوند الثاني العليم التابي التابي التعلق التابي ا

تتوفر أدوات مصممة خصيصًا لأي تطبيق قياسي. في وسعنا تكييف الأدوات الخاصة بك لاحتياجاتك المحددة

:تفاصيل المنتج

:كتلة طحن الماس

< Diamond Grinding Block >



Husqvarna Redi Lock or Scanmaskin Redi Lock







Husqvarna Redi Lock Blank Scanmaskin Blank

Connection:

- هوسكفارنا ريدي لوك (1)
- ريدي لوك Scanmaskin (2)

النقر فوقي المنتجاننا المكنك النقر فوقي

:التطبيقات

كتلة طحن الماس. تطبيق لجميع أنواع الأرضيات الخرسانية وتيرازو ، وإعداد طحن جيد ... الكلمة أو تجديد الكلمة القديمة قبل تلميع









:اللون

CONCRETE HARDNESS	Xtreme Hard	Very Hard	Hard	Medium Hard	Soft	Very Soft
PSI	6500-9000	5000-7000	4000-5000	3000-4000	1500-3500	1000-2000
MPA	C50-C65	C40-C55	C30-C50	C20-C40	C15-C25	C10-C20
CODE	XHF	VHF	HF	MHF	SF	VSF
COLOUR			17			

.ملحوظة: شعار خاص ، حجم قطعة والأشكال ، التثبيت متوفرة حسب طلب الزبون

:مزایا

- . تقديم اقتراح من الخبراء والخدمات المهنية
- .المتاحة Husqvarna أي أشكال الكلمة **كتلة طحن الماس** ل .2
- .يتم استخدام أفضل نوعية الماس الحصباء للإنتاج ، وبأسعار تنافسية ورخيصة .3
- . الصيغة والحدة والحياة قابلة للتعديل وفقًا لمتطلبات العملاء .4
- .عالية التكلفة ، تجربة أكثر من 5 سنوات تجربة غنية في السوق الأوروبية والأمريكية .5

:المميزات

كتلة طحن الماس مقاومة التآكل ممتازة ، أقل تكلفة ، أفضل إنهاء السطح الخ

:منتجات ذات صله



<u>أحذية واحدة طحن جولة</u>



أحذية Grindng سهم واحد

:معلومات عنا



- :خدمتنا
- 1. Low order quantity: It can meet the test order you need.
- 2. Fast delivery: We get great discounts from freight forwarders.
- 3. OEM Acceptable: We can produce according to your samples or drawings.
- 4. Good quality: We have a strict quality control system. Has a good reputation in the market.
- 5. Good service: We regard our customers as God with a high degree of professionalism and enthusiasm.

:وصف

1. If we want to order your product, how do we know your quality?

Please test in a very small order and then you will know the quality. Now, so Many people in the world use Chinese products because of their high quality and high quality. competitive price. We are a professional diamond tool manufacturer. In any case, for more than 8 years, confirm the quality of our products, small test orders will be tested necessary.

Can you provide samples for free?

We do not provide free samples. Based on years of experience, we believe that people will get them. By paying for samples, we will cherish and appreciate the more they get. We would have been Be prepared to offer our potential customers a special discount for participating in the test. It is very important to provide feedback to us and we will be very grateful.

3. Does your company accept customization?

Of course, we accept it. Includes different colors, gravel, etc. We can also tag your own logo And the brand on the board. You want us to produce any new products for you, just send us your products. Drawing or sample, we produce the same. We will not sell such products to others Only customers can get a license.

:يرجى الملاحظة

- Please provide items before purchase.
- 2. Please provide the model number before purchase.
- Other specifications can be customized according to requirements.

:اتصل بنا

Fujian Nanan functional Machinery Co.,Ltd.

تشيوانتشو ، فوجيان ، الصين Huahui ، Shuitou Town 362342 مركز No.605 🄀

فاكس: (+ 86) 595-86990206 / №86990220-595 (86+)

🗓 الجوال / WhatsApp / Wechat: (+ 86) 13559599186

<u>boreway05@boreway.net</u> : البريد الإلكتروني

کیلی هوانغ 🚨